
Protokoll fört vid styrelsemöte för Ljunga villasamhälle 
vägförening 210505, Möte 7 
210505 
Tid: 19:00 
Plats: Digitalt möte 
Närvarande: David Teske, Mats Nordén, Joakim Samuelsson, Andreas Mattsson, Rasmus Bringfelt, 
Savina Gallardo, Robin Björk 

 

1. Mötets öppnande. 

- Ordförande öppnar mötet  
2. Val av justerare 
- Mats Nordén väljs att justera protokollet.  

3. Godkännande av dagordning 
- Dagordningen godkännes 

 
4. Justering av föregående protokoll 
- Mats Nordén justerar föregående protokoll. Föregående protokoll godkännes. 
- Joakim har legat på fastigheten Ljungavägen 28, inte hört något. Fastighetsförsäljning har skett under 

våren, kan vara en orsak. Förslag kring att förtydliga vem som ska betala vid fastighetsförsäljning, tas 
med i det fortsatta arbetet. Just denna faktura skrivs av som kundförlust, vidtagit åtgärder för 
indrivning utan resultat. 

- Hjälpas åt kring uppsättning av poster på anslagstavlan och på Facebook för att locka nya medlemmar 
till styrelsen.   
 

5. Ekonomisk rapport 
- 886.000:- i likviditet, balans och resultat presenteras inte då inga transaktioner skett. 

 
6. Inkomna frågor från medlemmar 
- Claes Larsson, Brinkvägen 12: Fråga om vägföreningen har något att invända kring breddning av 

egen uppfart. Breddningen av uppfarten kommer inte inkräkta på vägföreningens vägar. I samband 
med rundvandring i vägsystemet för att skapa underlag till underhållsplan gjordes också en syn på 
aktuell fastighet. Med detta som grund beslutar styrelsen enhälligt att godkänna breddningen. 

 
7. Underhåll av samfällighetens tillgångar 
- Sopning genomförd. 
- Farthinder utställda 
- I juni ska Nodra återställa den åverkan de gjort på del av Lövbergsvägen. 

 
8. Väsentliga förändringar i förutsättningarna för samfälligheten 
- Inga förändringar i förutsättningarna. 

 
9. Budgetfrågor 
- Inga budgetfrågor 

 



10. Investeringsfrågor 
- Offerter kring asfaltering enligt underhållsplan, NCC, 458 698:-, endast 1 offert. Styrelsen röstar 

enhälligt för att godta offerten. Mats Nordén återkopplar till NCC.  
  

11. Övriga frågor 
- Verksamhetsberättelse: David Teske förbereder en verksamhetsberättelse. 
- Underhållsplan: går igenom underhållsplan efter rundvandring. Kompletteras med längd på 

vägsträckorna samt siffror på kostnad(antagande). 
- Angående lagning/limning av sprickor så väntar vi till NCC startar med asfaltering, beslut väntar vi 

med. 
- Hemsidan, byggs om på en annan plattform som Robin är bekväm med, behövs åsikter för att få till 

den, styrelsen dryftar olika möjliga lösningar kring hur strukturen ska se ut. Kostnaden för en sådan 
sida är 1200:-/år. Robin inleder arbetet.  

-  
 

12. Nästa möte 
- Onsdag 9/6, 19:00-20:00 

 
13. Mötet avslutas 

 

 
  

..........................................................                                       ……………………………………. 

Justeras av                        Sekreterare 


